

Green Reset Pond Filter

Pressurized pond filter with UVC Lamp
 Druckfilter für Gartenteiche mit UVC Lampe

Models
25 - 40



Green Reset, the NEW SICCE Pond Filter range, represents the easy way to keep your garden pond clean. this new Pressurized UVC Bio-Filter is available in two models - 25 L and 40 L - with great filtration capacity for small and large ponds. First the water is forced through the sponges (mechanical filtration) and then through the bioballs (biological filtration) in combination with an effective UVC sterilizer lamp to guarantee a crystal clear pond water.

The peculiarity of **Green Reset** is the extreme ease of maintenance operations which can be carried out by everybody without any difficulty in 3 steps:

- 1 - lift the handle on the top of the cover;
- 2 - turn the lateral grip handles in the "cleaning" position and, then, the flow selector handle;
- 3 - push the big handle down so to squeeze the internal sponges (PATENTED MECHANISM).

It can be placed next to the pond, above the pond water level or buried into ground according to the need of the user. To obtain the best performances of the filter, SICCE recommends to use it in combination with **Master DW** or **Synkra DW** pumps.

Green Reset ist die NEUE Pond-Filter-Serie von SICCE für die leichte Reinigung Ihres Teiches. Dieser neue UVC Bio-Druckfilter ist in zwei Modellen verfügbar - 25 L und 40 L -, und dank seiner großen Filtrationskapazität für kleine und große Teiche geeignet. Das Wasser fließt zuerst durch die Schwämme (mechanische Filtration) und dann durch den Bio-Balls (biologische Filtration). Zusammen mit einem UVC Lampe - Sterilisator garantieren sie kristallklares Teichwasser.

Die Besonderheit von **Green Reset** ist die höchste Leichtigkeit der Wartung, die in drei einfachen Phasen von jedem Benutzer ausgeführt werden kann:

- 1 - Ziehen Sie den Griff nach oben (der Griff befindet sich auf dem Deckel);
- 2 - Drehen Sie die Seitengriffe auf die „Cleaning“ Stellung, danach drehen Sie den Griff des Flußreglers;
- 3 - Drücken Sie den großen Griff nach unten, um die Innenschwämme auszudrücken (Patentierter Mechanismus).

Green Reset kann neben den Gartenteich gestellt werden - in die Erde versenkt oder am Wasserstand, nach Belieben des Benutzers. Für eine optimale Leistung des Filters, SICCE empfiehlt die Verwendung mit der **Master-DW** oder **Synkra DW** Pumpen.



4000 l 1060 gal 880 UK gal	Green Reset 25	Green Reset 25	Green Reset 25	Green Reset 25	Green Reset 25	Green Reset 25
8000 l 2200 gal 1800 UK gal	Green Reset 25	Green Reset 25	Green Reset 25	Green Reset 25	Green Reset 40	Green Reset 40
12000 l 3200 gal 2600 UK gal	Green Reset 40	Green Reset 40	Green Reset 40	Green Reset 40	1 x GR 40 1 x GR 25	1 x GR 40 1 x GR 25
16000 l 4200 gal 3500 UK gal	Green Reset 40	Green Reset 40	1 x GR 40 1 x GR 25	1 x GR 40 1 x GR 25	1 x GR 40 1 x GR 25	1 x GR 40 1 x GR 25
18000 l 4800 gal 4000 UK gal	1 x GR 40 1 x GR 25	1 x GR 40 1 x GR 25	2 x Green Reset 40	2 x Green Reset 40	2 x Green Reset 40	2 x Green Reset 40



Gold fishes with concentration lower than 5 cm for 100 litres

Koi fishes and gold fishes with concentration higher than 5 cm for 100 litres

UVC LAMP



Green Reset 25

10 W

Green Reset 40

20 W



TECHNICAL DATA - Technische Daten

POND SIZE	GREEN RESET 25	GREEN RESET 40
4.000 L - 1060 US Gal	Master DW 4000 Syncra DW 4.0	
8.000 L - 2200 US Gal	Master DW 4000 Syncra DW 4.0	
12.000 L - 3200 US Gal	Master DW 5500 Syncra DW 5.0	Master DW 5500 Syncra DW 5.0
16.000 L - 4200 US Gal	Master DW 5500 Syncra DW 5.0	Master DW 5500 Syncra DW 5.0
18.000 L - 4800 US Gal	Master DW 5500 Syncra DW 5.0	Master DW 5500 Syncra DW 5.0

Spare Parts - Accessories Ersatzteile - Zubehörteile		25	40
SPONGE - Schwamm		SSP0015 (1 pcs) SSP0019 (2 pcs)	SSP0015 (1 pcs) SSP0019 (2 pcs)
BIO BALLS		SPL0059	SPL0059
UVC LAMP		SKT0110 (10W)	SKT0111 (20W)
Ballast cover O-RING (2 pcs)		SVE0027	SVE0027
Bulb support O-RING (2 pcs)		SVE0028	SVE0028
Quartz tube + 2 O-RING		SKT0112	SKT0113
Filter body O-RING (1 pcs) Gummidichtung		SVE0026	SVE0026
Quartz tube O-RING		SVE0022	SVE0022
V - Band		SKT0114	SKT0114

SUGGESTED COMBINATION



MASTER DW PUMP



SYNCR A DW PUMP

Packaging dimension Verpackungsdimensionen	Lenght	Depth	Height
Green Reset 25	405 mm	400 mm	485 mm
Green Reset 40	405 mm	400 mm	690 mm



Green Reset packaging